
 
FINANŠU KOMITEJA 

Reģistrācijas Nr.90000024205 
Brīvības iela 120, Jēkabpils, Jēkabpils novads, LV – 5201 

Tālrunis 65236777, fakss 65207304, elektroniskais pasts pasts@jekabpils.lv 

SĒDES PROTOKOLS 
Jēkabpils novadā 

 

12.10.2023.                     Nr. 14 

 
Atklāta sēde 
 
Sēdes vieta        Rīgas iela 150A, Jēkabpils/Microsoft Teams platforma 
Sēde sasaukta 12.10.2023. plkst. 10:00  
Sēde atklāta  12.10.2023. plkst. 09:58 
 

Sēdi vada  Domes priekšsēdētājs Raivis Ragainis 

Protokolē  Komisiju sekretārs Diāna Ivanova 
 
Piedalās deputāti: Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars Vasilis, Aivars Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, 
Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis 
Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis. 
 
Nepiedalās deputāti: Leonīds Salcevičs (par nepiedalīšanās iemesliem informēts domes priekšsēdētājs), 
Valdis Vizulis (par nepiedalīšanās iemesliem informēts domes priekšsēdētājs), Mārtiņš Svilis (par 
nepiedalīšanās iemesliem informēts domes priekšsēdētājs). 
 
Piedalās pašvaldības administrācijas darbinieki, uzaicinātās personas: 
Izpilddirektora vietniece Anita Moskovska 
Attīstības pārvaldes vadītājs Ilmārs Luksts 
Izglītības pārvaldes vadītājs Juris Līcis 
Izglītības pārvaldes referente Ženija Bezdele 
Vides, dabas resursu un civilās aizsardzības nodaļas vadītāja Inese Lapiņa 
Vecākā projektu vadītāja Aiga Ozolniece 
Kapitālsabiedrību pārvaldības nodaļas vadītāja Natālija Dardete 
SIA "Jēkabpils reģionālās slimnīcas" valdes priekšsēdētājs Ervīns Keišs 
SIA "Jēkabpils reģionālās slimnīcas" valdes loceklis Kaspars Čanders. 
 
Darba kārtība 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 24.08.2023. lēmumā Nr.902 “Par projekta iesnieguma 
“Plūdu risku novēršana Jēkabpilī” iesniegšanu 2.1.3.2.pasākuma “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta 
erozijas pasākumi” pirmās atlases kārtas ietvaros”" 
3. "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 23.09.2021. lēmumā Nr.283 “Par amatu sarakstiem”" 
4. "Par līdzfinansējumu dalībai Pasaules čempionātā kikboksā" 
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5. "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 23.02.2023. lēmumā Nr. 169 “Par pašvaldības izglītības 
iestāžu izdevumu un viena audzēkņa uzturēšanas izmaksu apstiprināšanu savstarpējiem norēķiniem ar 
citām pašvaldībām 2023.gadā”" 
6. "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 25.11.2021. lēmumā Nr.506 “Par līdzfinansējumu  
Jēkabpils novada profesionālās ievirzes izglītības un interešu izglītības iestādēs”" 
7. "Par  izglītojamo ēdināšanu" 
8. "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. lēmumā Nr. 1021 “Par pedagogu amatu 
vienību un darba likmju sarakstiem”" 
9. "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. lēmumā Nr.1022 "Par valsts mērķdotāciju 
sadali Jēkabpils novada izglītības iestādēm un  izglītības iestāžu vadītāju un direktoru  mēneša darba 
algas likmju noteikšanu"" 
10. "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta realizācijai" (Saukas Dabas Parka biedrība) 
11. "INFORMĀCIJA par Finanšu ekonomikas nodaļas pieņemtajiem lēmumiem par nekustamā 
īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 2023.gadā" 
12. INFORMĀCIJAI "Par finanšu komitejas un avārijas līdzekļu izlietojumu" 
 

1.  
Darba kārtības apstiprināšana 

 
R.Ragainis informē par komitejas sēdes norisi, pēc darba kārtības izskatīšanas, jo plkst.13.00 

jābūt Rīgā uz tikšanos Latvijas Pašvaldību Savienībā ar Satiksmes ministru, tādēļ  diskusiju sadaļu 
vadīs domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības un kultūras jautājumos Alfons Žuks. Pēc komitejas 
darba kārtības izskatīšanas, pie sēdes pieslēgsies SIA "Jēkabpils reģionālās slimnīcas" valdes 
priekšsēdētājs Ervīns Keišs, lai informētu par situāciju. 
A.Kraps izsakās par komitejas 10.jautājumu, kurš tika jau pievienots pēc sanāksmes publicēšanas, 
kādēļ tas nav kā papildjautājums? 
Atbild R.Ragainis - iekļauts darba kārtībā 2 minūtes pēc sēdes publicēšanas. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, 
Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), 
"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Aivars Kraps), nolemj: 

apstiprināt Darba kārtību apstiprināšana (darba kārtība pielikumā). 
 

2.  
"Par grozījumu Jēkabpils novada domes 24.08.2023. lēmumā Nr.902 “Par projekta iesnieguma 
“Plūdu risku novēršana Jēkabpilī” iesniegšanu 2.1.3.2.pasākuma “Nacionālas nozīmes plūdu un 

krasta erozijas pasākumi” pirmās atlases kārtas ietvaros”" 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 24.08.2023. 
lēmumā Nr.902 “Par projekta iesnieguma “Plūdu risku novēršana Jēkabpilī” iesniegšanu 
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2.1.3.2.pasākuma “Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas pasākumi” pirmās atlases kārtas 
ietvaros”".  
Sagatavotājs Aiga Ozolniece. 
Informē Aiga Ozolniece un papildus informāciju sniedz K.Stars. 
Notiek deputātu diskusijas par līguma kopējo summu, attiecināmajām izmaksām, pašvaldības 
finansējuma daļu projektā. Diskusijās piedalās A.Kraps, R.Ragainis, A.Žuks, K.Stars, A. Vasilis, 
A.Ozolniece. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aija Bojāre, Ainars Vasilis, Aivars 
Kraps, Aivars Vanags, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Edvīns Meņķis, Elīna Serkova, Kārlis Stars, 
Māris Trušelis, Raivis Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Alfons Žuks, Daina Vītola, Kaspars 
Štolnieks), balsojumā nepiedalās Aigars Nitišs un Māris Dimants, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 24.08.2023. lēmumā 
Nr.902 “Par projekta iesnieguma “Plūdu risku novēršana Jēkabpilī” iesniegšanu 2.1.3.2.pasākuma 
“Nacionālas nozīmes plūdu un krasta erozijas pasākumi” pirmās atlases kārtas ietvaros”" (lēmuma 
projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

3.  
"Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 23.09.2021. lēmumā Nr.283 “Par amatu 

sarakstiem”" 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 23.09.2021. 
lēmumā Nr.283 “Par amatu sarakstiem”".  
Sagatavotājs Anita Moskovska, Iveta Upmace. 
Informē A.Moskovska - ar jauno gadu Klientu apkalpošanas nodaļas funkcijas tiks nodotas 
bibliotekām. 
A.Vanags jautā - kas notiks teritorijās, kurās bibliotēkas telpas neatrodas pagasta pārvaldes telpās? 
Atbild A.Moskovska - tiks risināts jautājums, kuros pagastos ir šie izņēmumi, jo lielākoties bibliotēkas 
telpas atrodas pagasta pārvaldes telpās. 
R.Ragainis lūdz līdz domes sēdei noskaidrot un vizuāli uzrādīt bibliotēkas, kurās darba laiks nav 8h 5 
dienas nedēļā, kas notiks ar aizvietošanas procesu atvaļinājumu laikā, kā arī skaidras naudas apriti. 
E.Serkova jautā - vai bibliotēkām mainīsies darba laiki? Informē A.Moskovska - tiks runāts ar 
Galvenās bibliotēkas vadītāju, ja būs nepieciešamība, tad mainīs darba laiku. 
Jautā E.menķis - vai ir izvērtēts - bibliotēku vadītāji iespējams ir pirmspensijas vai pensijas vecumā, 
pieliekot šos pienākumus - vai varēs apvienot šos pienākumus? 
Informē A.Moskovska  - lielākā dokumentu plūsma ir Aknīstē, Viesītē un Salā, kuru esošie klientu 
apkalpošanas speciālisti tiks pārcelti uz bibliotēku. 
D.Kalve jautā par Kūku bibliotēku. Informē A.Moskovska - pieaicinās otrdienās no Zīlānu bibliotēkas 
speciālistu. 
K.Štolnieks izsakās - kas notiks ar pilsētu teritorijām, kuras administrē šos darbiniekus? 
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Informē A.Moskovska - Jēkabpils pilsētā nav plānots samazināt, jo ir liela dokumentu aprite. 
Darbiniekiem, kuru amata vietas tiks likvidētas, iespēju robežās tiks piedāvāts turpināt darbu atbilstoši 
kvalifikācijai citos amatos. 
R.Ragainis informē - tiks nodrošināta pakalpojumu kvalitāte un pieejamība visā novadā iedzīvotājiem 
tādā pašā vai pat lielākā apjomā. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 13 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Elīna Serkova, 
Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Daina 
Vītola, Edvīns Meņķis, Kaspars Štolnieks), nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 23.09.2021. lēmumā 
Nr.283 “Par amatu sarakstiem”" (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.  
"Par līdzfinansējumu dalībai Pasaules čempionātā kikboksā" 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par līdzfinansējumu dalībai Pasaules čempionātā 

kikboksā".  
Sagatavotājs Diāna Ivanova. 
Informē R.Ragainis. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, 
Edvīns Meņķis, Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis 
Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par līdzfinansējumu dalībai Pasaules čempionātā kikboksā" 
(lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.  
"Par grozījumu Jēkabpils novada domes 23.02.2023. lēmumā Nr. 169 “Par pašvaldības izglītības 

iestāžu izdevumu un viena audzēkņa uzturēšanas izmaksu apstiprināšanu savstarpējiem 
norēķiniem ar citām pašvaldībām 2023.gadā”" 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 23.02.2023. 

lēmumā Nr. 169 “Par pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu un viena audzēkņa uzturēšanas izmaksu 
apstiprināšanu savstarpējiem norēķiniem ar citām pašvaldībām 2023.gadā”".  
Sagatavotājs Ineta Elksne. 
Informē R.Ragainis. 
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Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, 
Edvīns Meņķis, Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis 
Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 23.02.2023. lēmumā Nr. 
169 “Par pašvaldības izglītības iestāžu izdevumu un viena audzēkņa uzturēšanas izmaksu 
apstiprināšanu savstarpējiem norēķiniem ar citām pašvaldībām 2023.gadā”" (lēmuma projekts 
pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.  
"Par grozījumu Jēkabpils novada domes 25.11.2021. lēmumā Nr.506 “Par līdzfinansējumu  

Jēkabpils novada profesionālās ievirzes izglītības un interešu izglītības iestādēs”" 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 25.11.2021. 
lēmumā Nr.506 “Par līdzfinansējumu  Jēkabpils novada profesionālās ievirzes izglītības un interešu 
izglītības iestādēs”".  
Sagatavotājs Ineta Elksne, Ligita Pētersone. 
A.Vasilis lūdz skaidrojumu. 
J.Līcis informē. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, 
Edvīns Meņķis, Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis 
Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumu Jēkabpils novada domes 25.11.2021. lēmumā 
Nr.506 “Par līdzfinansējumu  Jēkabpils novada profesionālās ievirzes izglītības un interešu izglītības 
iestādēs”" (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.  
"Par  izglītojamo ēdināšanu" 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par  izglītojamo ēdināšanu".  

Sagatavotājs Ineta Elksne. 
Informē J.Līcis - SIA "Bezdelīgas" iesniegumā lūdz mainīt izcenojumu ēdināšanai uz 3.09 euro bez 
PVN. 
A.Vasilis - kāds ir ēdinātāja pamatojums cenas paaugstinājumam? 
Atbild J.Līcis - MK noteikumos ir noteikts un balstoties uz ēdinātāja iesniegumu. 
A.Vasilis - tas nav korekts pamatojums cenas pacelšanai, uzņēmumam ir jābūt pamatojumam nevis 
balstoties tikai uz  MK noteikumiem. Vai ir bijusi saruna ar uzņēmēju par cenas paaugstināšanas 
iemeslu? 
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K.Stars un R.Ragainis izsakās par lēmuma projekta pozīcijām, kurās mainās un kurās nemainās 
izcenojums, lūdz skaidrojumu. Atbild J.Līcis  - pamatojuma nav, cenas saliktas pēc iepirkuma 
rezultātiem. 
Jautā A.Vanags par Aknīstes vidusskolas izcenojumu, nav vienlīdzīga situācija. Atbild J.Līcis. 
A.Nitišs izsakās - šāds lēmuma projekts nav korekts, ir nesaprotama informācija, bez izvērtējuma un 
pamatojuma. E.Meņkis jautā par izmaksām tajās skolās, kurās ēdinātājs gatavo uz vietas? J.Līcis - 
pagaidām nevar atbildēt. 
A.Kraps jautā - kādēļ tik nesagatavotu lēmumu iekļāva Finanšu komitejā. Atbild R.Ragainis - bija 
jautājumi, bet nav saņemta informācija, bet nav skaidrojuma katrai pozīcijai. 
R.Ragainis lūdz atlikt šo jautājumu un noskaidrot visu nepieciešamo informāciju līdz domes sēdei.. 
  
Priekšlikumu iesniedza Aivars Vanags: 
Lūdz atlikt jautājumu līdz domes sēdei.  
 
R.Ragainis lūdz balsot par A.Vanaga iesniegto priekšlikumu: 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, 
Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), "Pret" – nav, 
"Atturas" – 2 (Aivars Kraps, Elīna Serkova), nolemj: 

 priekšlikums “atlikt jautājumu līdz domes sēdei” apstiprināts. 
 
 

8.  
"Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. lēmumā Nr. 1021 “Par pedagogu amatu 

vienību un darba likmju sarakstiem”" 
 

Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. 
lēmumā Nr. 1021 “Par pedagogu amatu vienību un darba likmju sarakstiem”".  
Sagatavotājs Ženija Bezdele. 
Informē Ženija Bezdele. 
A.Vasilis lūdz skaidrojumu finansējuma apjomam, vai šī summa ir precīza? 
Informē Ženija Bezdele - saskaņota ar Finanšu nodaļu. 
A. Vasilis skaidro savu balsojumu "PRET". 
Skaidro J.Līcis par finansējuma palielināšanas iemesliem. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 14 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, Elīna Serkova, 
Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), "Pret" – 1 (Ainars 
Vasilis), "Atturas" – 1 (Edvīns Meņķis), nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. lēmumā 
Nr. 1021 “Par pedagogu amatu vienību un darba likmju sarakstiem”" (lēmuma projekts pielikumā) un 
iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
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9.  
"Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. lēmumā Nr.1022 "Par valsts 

mērķdotāciju sadali Jēkabpils novada izglītības iestādēm un  izglītības iestāžu vadītāju un 
direktoru  mēneša darba algas likmju noteikšanu"" 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. 

lēmumā Nr.1022 "Par valsts mērķdotāciju sadali Jēkabpils novada izglītības iestādēm un  izglītības 
iestāžu vadītāju un direktoru  mēneša darba algas likmju noteikšanu"".  
Sagatavotājs Ženija Bezdele. 
Informē Ženija Bezdele - 3 mēnešiem papildus ir nepieciešami 16759.00 euro. 
Izsakās A.Vasilis - esam nolikti fakta priekšā, nav bijis skaidrojums par situāciju. 
Informē Ženija Bezdele. 
Izsakās R.Ragainis. 
Izsakās A.Vasilis - šī kārtība, kādā mums jāpieņem lēmumi, nav pareiza. 
A.Vanags izsakās par profesionālās izglītības iestāžu vadītāju algām. 
Informē J.Līcis. 
Izsakās A.Vasilis un A.Nitišs par atalgojuma finansējuma izmaiņām. 
A.Vasilis izsaka priekšlikumu, lūdz, lai Izglītības pārvaldes vadītājs sniedz paskaidrojumu par šo 
darbību. 
  
Priekšlikumu iesniedza Raivis Ragainis:  
“Izteikt lēmuma lemjošās daļās 1.2 punktu šādā redakcijā :”piešķirt papildus  finansējumu Jēkabpils 
novada profesionālās ievirzes ,interešu izglītības ,pirmsskolas iestāžu vadītāju un viņu vietnieku algu 
palielinājumam 16759.00 euro.”” 

 
R.Ragainis aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, 
Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), 
"Pret" – 1 (Ainars Vasilis), "Atturas" – nav, nolemj: 

 priekšlikums “Izteikt lēmuma lemjošās daļās 1.2 punktu šādā redakcijā :”piešķirt papildus  
finansējumu Jēkabpils novada profesionālās ievirzes ,interešu izglītības ,pirmsskolas iestāžu vadītāju 
un viņu vietnieku algu palielinājumam 16759.00 euro.”” apstiprināts. 
 
R.Ragainis aicina balsot par lēmuma projektu. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 15 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Aivars 
Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, Edvīns Meņķis, 
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Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis Ragainis), 
"Pret" – 1 (Ainars Vasilis), "Atturas" – nav, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par grozījumiem Jēkabpils novada domes 05.10.2023. lēmumā 
Nr.1022 "Par valsts mērķdotāciju sadali Jēkabpils novada izglītības iestādēm un  izglītības iestāžu 
vadītāju un direktoru  mēneša darba algas likmju noteikšanu"" (lēmuma projekts pielikumā) un 
iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 

10.  
"Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta realizācijai" (Saukas Dabas Parka biedrība) 

 
Izskatīšanai iesniegts lēmuma projekts "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta realizācijai" 

(Saukas Dabas Parka biedrība).  
Sagatavotājs Inese Lapiņa. 
Informē I.Luksts lūdz īdzfinansējumu 10 % apmērā. 
Jautā E.Menķis - kāda ir līdzfinansējuma summa? 
Informē I.Lapiņa - summa, ko lūdz biedrība no pašvaldības, ir 1100 euro. 
 

Finanšu komiteja, atklāti balsojot ar 16 balsīm "Par" (Aigars Nitišs, Aija Bojāre, Ainars 
Vasilis, Aivars Kraps, Aivars Vanags, Alfons Žuks, Andrejs Gavrilovs, Daina Kalve, Daina Vītola, 
Edvīns Meņķis, Elīna Serkova, Kaspars Štolnieks, Kārlis Stars, Māris Dimants, Māris Trušelis, Raivis 
Ragainis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, nolemj: 

apstiprināt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta realizācijai" (Saukas 
Dabas Parka biedrība) (lēmuma projekts pielikumā) un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.  
"INFORMĀCIJA par Finanšu ekonomikas nodaļas pieņemtajiem lēmumiem par nekustamā 

īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 2023.gadā" 
 

Izskatīšanai iesniegta "INFORMĀCIJA par Finanšu ekonomikas nodaļas pieņemtajiem 
lēmumiem par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 2023.gadā".  
Sagatavotājs Gita Kalniete. 
 
 

12.  
INFORMĀCIJAI "Par finanšu komitejas un avārijas līdzekļu izlietojumu" 

 
Izskatīšanai iesniegta INFORMĀCIJAI "Par finanšu komitejas un avārijas līdzekļu 

izlietojumu".  
Sagatavotājs Kristina Harčenko. 
 



9 

 

Raivis Ragainis pēc komitejas darba kārtības izskatīšanas un noslēgšanas iziet no sēžu zāles, komitejas 
informatīvo diskusiju sadaļu vada domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības un kultūras jautājumos 
Alfons Žuks. 
 
Informē SIA "Jēkabpils reģionālās slimnīcas" valdes priekšsēdētājs Ervīns Keišs un SIA "Jēkabpils 
reģionālās slimnīcas" valdes loceklis Kaspars Čanders par situāciju SIA "Jēkabpils reģionālās slimnīcā”. 
 

Sēde slēgta  12.10.2023., plkst. 11:07 

 

Sēdes darba process, ziņojumi, priekšlikumi/ierosinājumi, komentāri, diskusijas atspoguļoti sēdes 
ierakstā, fails pievienots sēdes protokolam. Komitejas sēdes protokols, kā arī komitejas sēdes 
audiovizuālais ieraksts ir publiski pieejams Jēkabpils pašvaldības māja lapā: https://www.jekabpils.lv 

 
Sēdes vadītājs:  Raivis Ragainis 

 
Sēdes protokolētājs: Diāna Ivanova 
 

DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 
LAIKA ZĪMOGU  


